



# 煤氣櫃爐

Gas Cooker LYC6





時尚旋鈕 Modern Style of Turn-knob



「密封式」爐頭 Sealed Burner



對流風扇 Convection Fan



- 1 專為現代廚房設計，控制面板採用高級不銹鋼製造，流線型機身設計配以揭蓋式玻璃面蓋，美觀耐用。  
Streamlined design with durable deluxe stainless steel control panel, tailor-made for modern kitchens.
- 2 「密封式」爐頭設計，食物汁液不會輕易流進爐頭內，清潔更簡單方便。  
"Sealed Burner" ensures easy cleaning of spills.
- 3 附設炒鑊適配架，烹調中式菜餚更加得心應手。  
Wok adaptor caters for Chinese cooking.
- 4 焗爐配備煤氣烘焙及燒烤爐頭，方便烹調各式各樣的佳餚。  
Gas oven with bake and grill functions provide variety of cooking styles.
- 5 對流風扇設計可令焗爐內溫度更均勻，烹飪效果更理想。  
Oven with convection fan provides even cooking temperature for better results.
- 6 對流風扇和焗爐照明可獨立控制，使烹飪上更具靈活性。  
Convection fan and oven light with separate control to make cooking flexible.

型號 Model		LYC6
顏色及物料 Colour and Material		不銹鋼 Stainless Steel
整體尺寸 - 高 x 闊 x 深* (毫米 / 吋) Dimensions - H x W x D* (mm / inch)	至爐面 To Hob	858 x 596 x 595 (33.8 x 23.5 x 23.4)
	至玻璃頂 To Top	1460 x 596 x 595 (57.5 x 23.5 x 23.4)
用氣量 - 千瓦 Gas Consumption - kW	烘焙爐頭 Oven	3.00
	燒烤爐頭 Grill	1.80
	左前爐頭 Left-front Burner	3.50
	右前爐頭 Right-front Burner	1.00
	左後爐頭 Left-back Burner	1.75
用電量 - 瓦 Power Consumption - Watt	右後爐頭 Right-back Burner	1.75
	用電量 - 瓦 Power Consumption - Watt	56
重量 - 公斤 / 磅 Weight - kg / lb		48 (106)
烤箱容量 - 升 Oven Capacity - Litre		69
烤箱照明燈 - 瓦 Light Consumption - Watt		25
電源供應 Electric Supply		220-240伏特交流電 220-240V a.c.

\* 深度不計算門柄在內  
Depth excludes protruding handle

請在爐背與牆面之間預留不少於70毫米的空隙，以便安裝煤氣掣  
A gap of not less than 70mm is required between back of cooker and wall for gas valve installation

**免** 費永久保養(首3年包零件)\*  
Free lifetime warranty  
(First 3 years including parts)\*

**免** 費送貨服務  
Free delivery service

**免** 費標準安裝\*  
Free standard installation\*

查詢或訂購：  
For enquiries or to place order:

產品銷售熱線  
Sales Hotline

2232 1000

各TGC煤氣客戶中心  
Any TGC Towngas Customer Centre

\* 免費維修保養及送貨安裝服務只適用住宅用戶，所有行使禁區紙的地區則不獲提供維修保養及送貨安裝服務。本公司不會為產品因不適當安裝、操作、濫用或錯誤使用等情況而引致的損壞提供三年免費更換零件保養服務。此保養服務並不包括損耗配件(如爐架、溢湯盤、爐蓋及爐環等)。新更換爐具零件(不包括損耗配件)的保養期延長至24個月。價格及規格如有更改，恕不另行通知。所有圖片只供參考。

\* Free warranty, delivery and installation servicing only for residential customers. Warranty, delivery and installation servicing will not be provided for all restricted areas. Our company will not provide the 3-year free spare parts replacement warranty service to any product damages resulting from improper installation, mishandling, abuse of use and misuse of our products. This warranty service does not cover consumable parts (e.g. pan support, drip pan, burner cap and burner ring). Warranty of newly replaced spare parts (except consumable parts) is extended to 24 months. All prices and specifications are subject to change without notice. All photos are for reference only.

